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Dato Mandag den 14.10.2021 
Tid og sted 17.00 – ca. 19.30 på Rødding afdeling 

 
Deltagere Henrik Karlsen, Formand 

Tanja Fredenslund, Næstformand 
Sarah J Anderloni, Forældrerepræsentant 
Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant 
Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant 
Ronni Olesen, Forældrerepræsentant 
Peter Krickau, Forældrerepræsentant 
Ahmad Attou, elevråd 
Clara Josefine Fredenslund, elevråd 
Christina Riisgaard, Personale 
Dorthe Linnemann Filskov, Personale 
Trine Laugesen, Ledelse 
Brian Albæk, Skoleleder 

Afbud:   
Referent: TL  

 

Dagsorden Referat 
1) Velkomst 

 
2) Status på skolens liv og  

Opsamling siden sidst 
 

- Personalestatus 
Ansættelse af ny pædagog 
(Kasper Skovs stilling) SB-
deltagelse?   

- Skolebus-saga  
- Fremtidens Skole AKT-de 4 

syn mv. 
- Bygningspulje -endelige 

ansøgninger  
- Vælgermøder 
- Den gode madpakke-

koncept/kostråd 
 

 
 
 

1. Velkomst ved Brian 
 
2.  
Vi har pt. en pædagog stilling slået op, da Kasper Skov 
Nielsen har opsagt sin stilling. Henrik deltager ved 
samtalerne d. 28. oktober.  
 
Der er stadig lidt uro og utilfredshed hos forældre og 
børn i forhold til buskørslen. Der har været nogle 
uoverensstemmelser mellem forvaltningens fremsendte 
busruter og dem busselskabet har modtaget. Der er en 
regel om at eleverne ikke må sidde i bussen mere end 60 
minutter, det er vigtigt at dette overholdes.  
 
Vi har i Viborg Kommune fået 4 nye syn (børnesyn, 
forældresyn, samarbejdssyn og læringssyn), som er et 
udtryk for Viborg Kommunes børnepolitik. Her på skolen 
arbejder vi sammen med vores læringskonsulent om at 
få det ind under huden på personalet. Derudover 
arbejder vi med 2 projekter i forhold til fremtidens skole, 
her på skolen handler det om musiksamarbejde og 
praktik. Vi skal allerede starte to nye projekter, hvor der 
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3) Gennemgang af følgende 
principper: 
 
Overblik over vores principper +  
valg af nye principper til revision 
på næste SB-møde.  
 
Principper til revidering  
- Princip for ekskursioner og 

lejrskoler 
- Princip for Facebook 

• Se bilag 
 

4) Opsamling på arrangement med 
forældreråd 

• Se bilag 
- Punktet genopfriskes og vi 

finder fokus og retning efter 
en laaang Covid-tid.  

 
 

5) PR – God omtale som skole – 
den gode fortælling mv.  

 
6) Emner til næste 

skolebestyrelsesmøde 
 
Forslag: 
- Principper -gennemsyn 

løbende 
- Besøg vejleder 
- Den gode 

madpakke/kostråd/sundhed 
 

7) Evt. 
 

igen skal være en bazar, hvor projekterne vises. Skolerne 
skal finde nogle makkerskoler at arbejde sammen med. 
Der tildeles 50.000 kroner pr. projekt. Et af projekterne 
kunne være noget vi i forhold skal arbejde med nemlig 2 
personer i undervisningen i indskolingen. 
I 8. klasse har der været skolevalg i denne uge.  
6. klasse har været i Ribe, og det har været en rigtig god 
oplevelse at være der. Der var et fint program, sort sol, 
rundt med vægtere, på ghostwalk, være træl for en dag, 
gåtur til Manø.  
I Viborg Kommune vil man gerne være en sund 
kommune, i forhold til skolerne skal der være fokus på 
sunde madpakker. Sundhedsplejersken har arbejdet med 
dette, og skolerne skal vælge en ud af 3 pakker i forhold 
til at arbejde med sunde madpakker. Måske kunne dette 
også bruges i forhold til fremtidens skole, hvor det evt. 
også udbredes til fritidstilbuddene.  
 
Vi har indsendt 4 projekter til bygningspuljen. Vi har i 
Rødding prioriteret Håndværk og Design og 
skolekøkkenet. I Løvel er det skolekøkken og lofter og 
inventar i klasselokalerne.  
 
3.  
Princip for ekskursioner og lejrskoler: 
Nyt er et der en lejrskole på 3. årgang. Der tilføjes at 
skole gerne modtager sponsorater/tilskud i forhold til 
ekskursioner. Det er vigtigt at der ikke forventes 
modydelserne, hvis man giver tilskud til turen. Brian 
kommer med et nyt forslag til princippet. 
 
Princip for Facebook: 
Det er vigtigt at vi har samtykke til at bruge 
portrætbilleder, når vi lægger dem på Facebook. Vi skal 
bruge billeder af situationer, der viser noget om det vi 
laver på skolen. 
En opfordring til at bruge Sødalskolen og ikke Løvel 
Skole/Rødding Skole og til at like opslagene. Opfordring 
til at lave videoer, som også bruges i forhold til 
Facebook. 
Princippet er godkendt med en enkelt rettelse.  
 
4. 
Drøftelse af hvordan vi skal bruge outputtet af fælles 
forældrerådsmøde. Det kan bruges som idébank til 
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folder om forældreråd/skolebestyrelsesarbejde. Tania 
laver et udkast, Henrik vil gerne lave et grafisk udkast.  
 
5. 
Drøftelse af hvordan vi får skabt god omtale omkring 
skolen, der rækker længere ud end forældrene på skolen. 
Forslag om at det evt. kunne være et valgfag hvor 
eleverne arbejder med at skabe produkter. Det kunne 
evt. også være båret af medarbejderne.  
Ledelsen bringer det ind i koordinatorteamet og evt. 
MED-udvalg.  
 
6. 
Folder omkring forældreråd/skolebestyrelsesarbejde 
Elevrådsdag 
Principper 
 
 
7. evt 
Elevrådet: 
Begge afdelinger har holdt møde, og afventer nyt møde i 
forhold til planlægning af aktiviteter. Der har i denne 
uge været elevrådsdag.  
D. 28. oktober er der byrådsdag på Nordre Skole. Her vil 
elevrådene søge om midler til reetablering af 
legeområde samt en ridebane i Løvel. I Rødding vil 
elevrådet søge om midler til aktivitetskasser.  
 
I Rødding har det nye legepladsprojekt fået tildelt 
250.000 kroner. Slutmålet er 2.500.000. 
Det er vigtigt at vi taler om fælles udvikling af 
sødalområdet og ikke Løvel eller Rødding. 
 
 
 

 

 


